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Skrivelse om blomsteräng i Johannesfred

Det är välkänt att stadsmiljöfrågor engagerar våra medborgare på olika sätt. 
Det är därför positivt att vi fått en sommarängsplantering vid Brommaplan och ser fram emot 
att flera kan anläggas, allt för att berika både människors och djurs levnadsvillkor.

Vi vill med denna skrivelse föreslå att förvaltningen undersöker möjligheterna att anlägga en 
blomsteräng på området mellan tvärbanan och betonganläggningen i Johannesfred. Den ytan 
består idag av klippt gräs och skulle med en blomsteräng istället tillföra både miljövänliga och 
estetiska värden.


